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Protokół nr 9/2024

Wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu ,Komisji Spraw Społecznych 

oraz Komisji Ośw iaty,Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 5 grudnia 2024 roku

Obradom Komisji przewodniczyła: Klaudia Kazik

I. Obecni: wg listy obecności

II. Porządek obrad:

1. Zaopiniowanie wniosku Burmistrza Zdzieszowic o nadanie odznaki honorowej.

2. Analiza i opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok oraz wieloletniej 
prognozy finansowej.

3. Zatwierdzenie planów pracy:

a) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu,

b) Komisji Spraw Społecznych,

c) Komisji Ośw iaty,Kultury i Sportu.

4. Przyjęcie protokołów:

a) Nr 10/2024 posiedzenia wspólnego Komisji Spraw Społecznych, Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 16 października 2024r.,

b) Nr 11/2024 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych w dniu 6 listopada 2024r.

Ad 1.

Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała wniosek Burmistrza Zdzieszowic Sylwestra Gidla 
o nadanie panu Edwardowi Paciorkowi odznaki honorowej „Zasłużony dla miasta i gminy 
Zdzieszowice".

Ad 2.

Podczas posiedzenia plan finansowy budżetu Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Zdzieszowicach na rok 2025 omówiła radnym jej dyrektor Anna Maciołek. Stwierdziła, iż zawarte w 
projekcie budżetu środki pozwolą na prawidłowe funkcjonowanie biblioteki w przyszłym roku.
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Dotacja z budżetu Gminy Zdzieszowice dla biblioteki na rok 2025 wynosi 2 454 100,00 zł.

Plan finansowy na rok 2025 MGOKiR-u omówił p.o. dyrektora Paweł Gołdyn. Był on bardzo 
zadowolony z wysokości planowanych dotacji na rok 2025. Dotacja z budżetu Gminy Zdzieszowice 
przeznaczona na działalność kulturową na rok 2025 wynosi 2.137.000,00 zł a na działalność sportową i 
rekreacyjną 2 106 000,00 zł.

Pani Skarbnik Jolanta Śledź omówiła korektę planu budżetu na rok 2025. Zwiększa ona plan 
przychodów o 2 000 000,00 zł, plan wydatków również o 2 000 000,00 zł. W planie projektu budżetu na 
rok 2025 zapisano takie zadania jak budowa drogi wewnętrznej na dz. O nr ewid.160 w Jasionej, 
wykupy gruntów, przebudowa drogi gminnej w Januszkowicach- ul. Krótka, przebudowa pomieszczeń 
w żłobku, wniesienie wkładów do Sp. z o.o. WIK z siedzibą w Zdzieszowicach.

Omówiono również korektę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.

Po bardzo szczegółowym i dokładnym omówieniu projektu uchwały budżetowej na rok 2025 komisje 
wydały swoje opinie.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały budżetowej na 2025 rok głosowali wszyscy radni 
obecni na posiedzeniu komisji.

Komisja Spraw Społecznych

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały budżetowej na rok 2025 głosowali wszyscy radni 
obecni na posiedzeniu komisji.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały budżetowej na rok 2025 głosowali wszyscy radni 
obecni na posiedzeniu komisji

Ad 3.

a) Wszyscy członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu obecni na posiedzeniu pozytywnie 
zaopiniowali plan pracy komisji na 2025r.

b) Wszyscy członkowie Komisji Spraw Społecznych obecni na posiedzeniu pozytywnie zaopiniowali plan 
pracy komisji na rok 2025.

c) Wszyscy członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu obecni na posiedzeniu pozytywnie 
zaopiniowali plan pracy komisji na rok 2025.

Ad 4.

ajProtokół Nr 10/2024 posiedzenia wspólnego Komisji Spraw Społecznych, Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 16 października 2024r został 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich członków komisji obecnych na posiedzeniu.
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b)Protokół Nr 11/2024 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych w dniu 6 listopada 2024r. został 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich członków komisji obecnych na posiedzeniu.

TERMIN NASTĘPNEGO POSIEDZENIA 

KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO I BUDŻETU 

16 GRUDNIA 2024 ROKU GODZ.15.45

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Protokołowała: Klaudia Kazik

Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

G o sp o d a rczo ^  Budżetu

Kia
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